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שיר על השיחה
לקוטי שיחות חלק לו, פרשת שמות, שיחה א
מרת חנה גורארי', חב"ד טאמס ריווער

כדי להבין מהו ביטחון,
נתבונן מה קרה כשמשה יצא מהארמון:

משה הרג מצרי,
בגלל שהכה יהודי.

למחרת כשראה שני יהודים רבים,
אמר לרשע: "למה תכה רעך?" ככה לא מתנהגים!

האם תהרוג אותי כמו את המצרי? שאל הרשע,
"ויירא משה" ואמר אכן הדבר נודע.

למה התורה מספרת לנו
על הפחד שהרגיש משה רבינו?

בתורה לא מוצאים איך שאנשים מרגישים,
חיילים.400עםשהגיעמעשושפחדמיעקבחוץ

מפרשים אומרים שיעקב ומשה בדרגה נעלית היו,
ולכן על ההבטחות של ה' לא סמכו.

כי פחדו שאולי חטאו,
ויותר לא ראויים לשמירה של הקדוש ברוך הוא.

במקרה הזה לא היה מקום לענווה,
בטחון הייתה התכונה החשובה.

ביטחון הוא יותר ממנוחת הנפש, כשיש אמונה,
שכל מה שה' עושה – הוא לטובה.

ביטחון הוא יסוד בפני עצמו,
אדם בוטח בה' לבדו.
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לבטוח בלי דאגה זוהי המטרה,
שדורשת מאמץ מעומק הנשמה.

אדם בוטח שה' יציל אותו,
מהקושי שבחיים שלו.

הוא בוטח שיראה בעיניו את הברכה,
אפילו אם עדיין לא זכה לישועה.

הביטחון העצום בא,
ממה שאמר הצמח צדק לאבא,

שהתחנן שהרבי יעורר רחמים רבים עבור בנו,
שהיה מאוד חולה והיה צריך נס להצילו.

"תחשוב טוב יהי' טוב" - מחשבה טובה,

תביא רפואה שלמה!
אבל איך אדם יכול להיות בטוח,

שהוא יקבל את הטוב ויוכל לשמוח?

"תחשוב טוב יהי' טוב" – אינו רק אופן של מחשבה,

זה הדרך לפעול שיהי' טוב שנראה ונגלה!
האדם לא עושה חשבון אם יש אפשרות להינצל באופן טבעי,

אפילו אם הוא לא ראוי, את הישועה - הבטחון המוחלט מביא.

ההפך זה גם נכון: הפחד של משה רבינו, הי' הסיבה,
שגרם לדתן ואבירם להלשין לפרעה על המעשה שעשה.

משה היה צריך לברוח משם,
רק בגלל שהבטחון שלו בה' לא היה מושלם.

את המציאות – הביטחון יכול לשנות,
עד שהטוב – בעיניים שלנו אפשר לראות.

"תחשוב טוב יהי' טוב" – זו הבטחה,

בזכות הביטחון – נזכה לגאולה השלימה!

***


